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Yolsuzluk ve rüşvet operasyonunda gözaltına alınıp bir 
süre hapis yatan ve görevinden uzaklaştırılan Gökçeada 
Belediyesi eski başkanı Ünal Çetin, davalarla başı dertte.  
'Hayvan hırsızlığı' suçuna yönelik yürütülen başka bir 
soruşturmada şüphelilerin telefon dinlemesi çalışmasında 
Çetin'in rüşvet aldığı ile ilgili konuşmaların tespit edilmesi 
sonrası rüşvet soruşturmasının başlatıldığı öğrenildi. Çetin 

ifadesinde, “Devraldığım herhangi bir gayrimenkul yoktur. 
Kimseden 100 bin TL borç almadım. İkamet arasında ele 
geçen 9 bin 900 euro şahsıma ait, ikametimde sakladığım 
paradır. 1 Temmuz 2022 yılında oğlumun düğünde takılan 
takıların bir kısmını dövize, bir kısmını da altına çevirdik; 
saklıyoruz. Üzerime atılı rüşvet suçlamasını kabul 
etmiyorum” dedi.

Köşe yazıları sayfa 3'de

Portre: 
Mehmet Öngen 
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İYİ Parti Kurumsal Kimliğini Kaybetti!
İYİ Partiye yönelik eleştirilerde bulunan 
Gider; “Meral Akşener partisini öyle dağıttı 
ki kurumsal kimliğini kaybetti.  Düşünün 
bir seçime giriyorlar ve Cumhuriyet Halk 
Partisinden ödünç Milletvekili alıyorsunuz, 
öbür seçime Cumhuriyet Halk Partisinin 
şemsiyesi altında giriyorsunuz. Size fikren 
daha yakın olan Belediye Başkan Adayı 

bile sizin partinizden adaylığı kabul 
etmiyor, koşa koşa CHP'ye gidiyor ve siz 
onu desteklemek zorunda kalıyorsunuz.  
Bir başka seçime giriyorsunuz ve olmayan 
Cumhurbaşkanlığı danışmanlığı üzerinden 
pazarlık yapıyorsunuz.  Bu da şunu 
doğuruyor, sizin Parti olarak kurumsal 
kimliğiniz kayboluyor” ifadelerini kullandı.

Gökçeada Belediyesi Eski Başkanı Ünal Çetin 

“HAYVAN HIRSIZLIĞI” 
  SORUŞTURMASINDA 
“RÜŞVET” TAKİBİNE TAKILMIŞ Roman Vatandaşlarımıza 

Yeni Konutlar Yapılıyor

Çanakkale'ye ilk etapta 4,5 milyon lira yardım 
Çanakkale'de yangında zarar görenlere ilk etapta 4,5 
milyon TL yardım yapılıyor.

Yangından zarar görenlere 
4,5 milyon TL yardım yapıldı

Belediye Başkan Adayı 
Olmak İçin İstifa Ettiler
2024 Mart ayında yapılacak yerel seçimlerin yaklaşmasıyla birlikte 
siyasi partilerde hareketlilik başladı. Çanakkale'de AK Parti'nin 4 
ilçe başkanı görevlerinden istifa etti. İstifa eden başkanlar arasında 
Çan, Gelibolu, Lapseki ve Bayramiç ilçe başkanları bulunuyor.

Ak Parti İl Başkanı Makas

“DSİ, Çanakkale'ye 
 4. Köprü İnşa Ediyor”

İmam Hatip Lisesi Müdürünün 
İçkili Fotoğraflılarına Soruşturma

Çanakkale'nin Lapseki ilçesindeki 
bir imam hatip lisesinin 
müdürünün, sosyal medyada içki 
içtiği fotoğrafını paylaştığı için 
görevden uzaklaştırıldı. İl Milli 
Eğitim Müdürlüğünün 
“uzaklaştırma” kararında, “lise 

müdürünün özel hayatındaki bazı hallerini içeren 
paylaşımlarının okulun misyonuyla çelişmesi, kamuoyu 
ve velilerin tepkisini toplaması” gerekçe gösterildi. 33
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AK Parti Çanakkale Milletvekili Ayhan Gider, bir TV 
programına katılarak gündemdeki son gelişmeleri 
değerlendirdi. İYİ Partiye yönelik eleştirilerde bulunan 
Gider; “Meral Akşener partisini öyle dağıttı ki 
kurumsal kimliğini kaybetti.  Düşünün bir seçime 
giriyorlar ve Cumhuriyet Halk Partisinden ödünç 
Milletvekili alıyorsunuz, öbür seçime Cumhuriyet 
Halk Partisinin şemsiyesi altında giriyorsunuz. Size 
fikren daha yakın olan Belediye Başkan Adayı bile 
sizin partinizden adaylığı kabul etmiyor, koşa koşa 
CHP'ye gidiyor ve siz onu desteklemek zorunda 
kalıyorsunuz.  Bir başka seçime giriyorsunuz ve 
olmayan Cumhurbaşkanlığı danışmanlığı üzerinden 
pazarlık yapıyorsunuz.  Bu da şunu doğuruyor, sizin 
Parti olarak kurumsal kimliğiniz kayboluyor” 
ifadelerini kullandı.
Yerel seçimlere doğru hızla gidilirken siyaset sahnesi 
yeniden ısındı. Siyasette bomba gibi açıklama yapan 
kişi ise İYİ Parti Genel Başkanı Meral Akşener oldu. 
Her partinin tek başına seçime girmesini isteyen 
Akşener'in bu sözleri halen çok konuşuluyor. Bu 
kararı Milletvekili Ayhan Gider de katıldığı TV 
programında yorum yaptı. 

İyi Parti Bu İttifakı Ne Tabanına Ne De 
Türkiye'ye Hiçbir Zaman Anlatamadı
Gider, “Cumhur ittifakı kuran partilerin söylemleri 
önceden çok belliydi. Vatanını, milletini ve bayrağını 
seven, yan kendi bedeninin önünde oluşturduğu bir 
ittifaktı. Dolayısı ile ilgili bu ittifakın gerekçeleri ile ilgili 
çok tartışma yoktu. Ancak Millet İttifakı için aynı 
şeyleri söylemek mümkün değildir.  Benzemez 
partilerin bir araya gelerek oluşturduğu bir ittifaktı 
Millet İttifakı.  Bunun sonucunda bazı partiler, tek 
başına girdiklerinde tek bir milletvekili 
çıkaramayacakları bir seçimden birçok milletvekili ile 
çıktılar.  Buna tokatçılık, diyenler de oldu. Adına ne 
derse desinler hak etmedikleri Milletvekilliklerini 
aldılar. Yani kendi seçmeninin dışındaki CHP'nin 
seçmeninden oy aldılar.  İYİ Parti de ittifak içindeydi 
ama bu ittifakı ne Tabanına ne de Türkiye'ye hiçbir 
zaman anlatamadı.  Meral Hanım son konuşmasında 
da birçok vurgu yapıyor.  Yani konuşmasında Türklük 
vurgusu, Türkçülük vurgusu, Atatürk vurgusu 
yapıyor. Seçimden önce o ittifakın bu vurgularla pek 
ilgisi yoktu.  Dolayısı ile bugün, ortaya çıkan tabloda 
bu vurguların önemli olduğuna ben inanmıyorum ve 
samimi bulmuyorum.

Parti Olarak Kurumsal Kimliğiniz 
Kayboluyor
Birkaç ihtimal olabilir. Birincisi partisini öyle bir dağıttı 
ki kurumsal kimliğini kaybetti.  Düşünün bir seçime 
giriyorlar ve Cumhuriyet Halk Partisinden ödünç 
Milletvekili alıyorsunuz, öbür seçime Cumhuriyet 
Halk Partisinin şemsiyesi altında giriyorsunuz. Size 
fikren daha yakın olan Belediye Başkan Adayı bile 
sizin partinizden adaylığı kabul etmiyor, koşa koşa 
CHP'ye gidiyor ve siz onu desteklemek zorunda 
kalıyorsunuz.  Bir başka seçime giriyorsunuz ve 

olmayan Cumhurbaşkanlığı danışmanlığı üzerinden 
pazarlık yapıyorsunuz.  Bu da şunu doğuruyor, sizin 
Parti olarak kurumsal kimliğiniz kayboluyor.  
Tabanınızda çözülmeler başlıyor ve genel merkeze 
olan inancını kaybediyor.  Birincisi Meral hanım bunu 
tesis etmek için bu yola girmiş olabilir. İkinci ihtimal 
ise Millet İttifakının ruhuna daha yakın bir ihtimal,  
elini güçlendirmek, pazarlık payını arttırmak için 
masadan kalkabilme ihtimalini,  daha önce de 
kalkmış olmasının verdiği özgüvenle tekrar söylüyor. 
yani diyor ki 'Ben daha fazla şey alamazsam bu 
masada ayrılırım' diyor. Ben Meral Hanımın bu iki 
yaklaşımı da samimi bulmuyorum. Siyasette böyle 
şeyler keşke olmasa. Meral hanım ayrı bir şekilde 
seçime gitmek istiyorsa buyursun gitsin.
Siyasette ne olur? ile hareket edemezsiniz.  gerçeği, 
dğrusu ve hakkı ne ise bununla hareket edersiniz.  Biz 
2002 yılında partimizi kurduğumuzda girdiğimiz ilk 
seçimde iktidar olduk.  eğer vatandaşa dügün şeyler 
verilirse, onun içinde olduğunu anlatabiliyorsanız ve 
buna ikna ederseniz tabi ki galip gelirsiniz.  Ama siz 
vatandaşın gözünde hep pazarlıklar yapan bir kurum 
olarak geziyorsanız  tabiki tek başına seçime 
girdiğinizde de  başarılı olamazsınız. ikinci ihtimal olan 
pazarlıkla elini güçlendirmek istiyorsa Meral hanım 
rica ediyoruz bunu da kamuoyunu meşgul ederek 
yapmasın.   Hani onlar Kapalı kapılar ardında 
oturuyorlar ya Kılıçdaroğlı'da bu işi iyi biliyor ve her 
türlü protokolü de imzalıyor bunları kendi aralarında 
yapsınlar. Şu anda Türkiye ve dünya çok ciddi bir 
dönüşümden geçiyor. Amaçları pazarlığı arttırmaksa 
bununla insanları meşgul etmesinler" dedi.

Kaybettiklerimizi Geri Alacağız
Herkesin merak ettiği Ankara ve İstanbul'un tekrar 
AK Parti'ye geçip geçmeyeceği ile ilgili de 
değerlendirme yapan Ayhan Gider, şu cümleleri 
kullandı; “Cumhur İttifakı bir partiye daha fazla 
belediye başkanı ya da milletvekili vermek için 
kurulmuş bir parti değil.  Cumhur İttifakı memleket 
meseleleri için birlikte hareket etme iradesidir.  Biz 

Cumhur ittifakı olarak daha önce yerel seçimi de 
yaşadık, genel seçimi de yaşadık.  hiç bir il ve ilçede 
oturup bir pazarlık yapıldığına şahit olmadık.  
Doğrular neyse bu yolda kurulmuş bir ittifaktır.  Millet 
ittifakını son genel seçimde çok net gördük ki en ufak 
bir vekillik hesabına varana kadar, Cumhurbaşkanlığı 
yardımcılarına varana kadar, hatta bakanlıkların 
isimlendirilmelerine kadar pazarlıklarla yürütülmeye 
çalışılan bir ittifak.  Ankara ve İstanbul için ben farklı 
bir şey söyleyeceğim. İstanbul ve Ankara'yı Millet 
İttifakı kazanmadı. O günkü konjonktürde biz 
kaybettik.  Örnek vermek gerekirse, şu anda 
Türkiye'nin gündemi deprem ve İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi deprem için 63,5 milyon TL'lik  bütçe 
ayırmış. reklama verdikleri bütçeye bakarsak  
depreme ayrılan bütçe bir şey ifade etmez. Yani 63,5 
Milyon TL  deprem için ayrılmış ken 970 Milyon TL de 
reklama ayırmışlar.  İstanbul ve Ankara Büyükşehir 
Belediyeleri 4 yıl içerisinde başladık ve bitirdik 
diyebilecekleri bir proje yok. Olmayan metro'nun 
açılışını yapıyorlar.  İmamoğlu devamlı kendini 
gündeme getirerek reklam peşinde olduğu için 

devamlı hata yapıyor. Mansur Yavaş ise hatalarını 
gizlemek için kendini devamlı dışarda tutuyor.  İcraat 
farkı ise ikisi de sıfır icraatla gidiyor.  Bu seçimde ben 
onların ayrı ayrı seçimlere gideceklerine 
inanmıyorum.  İYİ Parti ile CHP'nin seçime güçlü 
girmeleri için ittifak yapmaları yetmiyor. HDP'yi 
almak zorundalar.  İstanbul ve Ankara ile ilgili AK 
Partinin herhangi bir problem yaşayacağına 
inanmıyorum. Çünkü halkın hizmet anlamında çok 
büyük şikayetleri var.  İmamoğlu seçildiği günden beri 
kendini hiç belediye Başkanı olarak hissetmedi. o hep 
kendini Cumhurbaşkanı adayı olarak hissetti.  bu 
nedenle İstanbul'a vereceği hiç bir şey yok.   Ben 
yediğinde, içtiğinde, gezmesinde değilim. Ama kar 
yağarken ve İstanbullular mağdurken büyükelçi ile 
görüşmesi ki bunun İstanbul'un herhangi bir sorunu 
ile ilgili yapmıyor.   Dolayısı ile biz bu seçimde İstanbul 
ve Ankara'yı da farklı bir şekilde alacağız”

İYİ PARTİ KURUMSAL 
KİMLİĞİNİ KAYBETTİ!
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Son dönemde Çanakkale'ye yerel 
basınında adını sıklıkla gördüğümüz 
Avukat Mehmet Öngen'den 
bahsetmek �ster�m. (Öngen, yerel 
basınla çeş�tl� reklam-haber 
anlaşmaları yaptığı �ç�n sıklıkla 
kend�s�n� görüyoruz. Bu güzel b�r 
şey keşke s�yaset yapan ve yapmak 
�steyenler böyle profesyonel �l�şk� 

yürütseler ve gazetec�lerden hep “hayrına” b�r şeyler 
�stemeseler…
12 Eylül Darbes�'nden sonra kapatılan Cumhur�yet Halk 
Part�s�'n�n oylarını bünyes�nde toparlamak maksadıyla kurulmuş 
olan Sosyal Demokrat Halkçı Part� (SHP)'de 37 yıl önce 
s�yasete g�ren Avukat Mehmet Öngen sonrasında CHP'de b�rçok 
kademede görev yaptı. Öngen avukatlık mesleğ�nden z�yade 
daha çok tur�zmc� k�ml�ğ�yle tanınan b�r �s�m. Kazdağılarında ve 
Edrem�t Güre'de bölgen�n gel�şmes�nde ve değ�şmes�nde öncü 
olmuş dünyası markası Ramada'yı get�rm�ş ve bölgen�n n�tel�kl� 
tur�zm tes�sler� kazanmasının önünü açmış. 
Öngen'�n b�r yıl önce Çanakkale beled�ye başkanlığına aday 
olmak �ç�n uzun b�r süred�r uzak kaldığı s�yasete yen�den döndü. 
Öngen ve başka “b�rçok �sm�n” beled�ye başkan adayı olarak 
ortaya çıkmasının sebeb� mevcut beled�ye başkanı Ülgür 
Gökhan'ın devam etmeme �ht�mal�… “B�rçok �sm�n” bölümünü 
b�raz açmak �ster�m… Muharrem Erkek'�n bakan, m�lletvek�l� 
olma �ht�maller�n�n ortadan kalkmasından sonra beled�ye başkan 
adayı olması sonrası, Erdal Gezen, Bülent Şarlan g�b� �s�mler b�r 

anda yok oldular ve muhtemel adaylıklarından çek�ld�ler. Bu 
�s�mler�n h�kayes� de ayrıca konuşulması gereken gen�ş b�r yazı 
konusu…
Ortada 3 �s�m kaldı Ülgür Gökhan, Muharrem Erkek ve Mehmet 
Öngen… Ülgür Gökhan ve Muharrem Erkek konusu 
malumunuz çok yazdık ç�zd�k delege seç�mler�, �lçe başkanları 
seç�mler�nde adeta b�r güç savaşı yaşandı ve karşılıklı saflar 
�y�ce bel�rg�nleşt�. 
Öngen �se bu tarafların yanında yer almadı, delege ağalığı 
yarışında kenarda durdu kavga, polem�kler�n �ç�nde olmadı ve 
b�r üçüncü yol olarak devam etme kararı aldı. Sanırım aklında k� 
�ht�mallerden b�r� şu “genel merkez ne o olsun ne de bu” derse 
ben en güçlü ve kavgaların tarafı olmamış b�r �s�m olarak aday 
göster�leb�l�r�m. D�ğer türlü önseç�mle delegeler�n adayı 
bel�rled�ğ� b�r yarıştan çıkması b�r hayl� zor… 
Öngen'�n adaylığını şu yönüyle çok kıymetl� buluyorum. 
CHP'de �lk defa “ayak oyunlarıyla”, genel merkezden ışık 
aldım, şu arkamda bu arkamda h�kayeler�yle değ�l 
profesyoneller�n ve gençler�n ağırlığını oluşturduğu b�r ek�ple 
projeler�yle aday adayı oluyor. B�r takv�m dah�l�nde şehr�n 
ulaşım, çöp, kent estet�ğ�, şeh�rleşme, sosyal alanlar ve 
etk�nl�kler başlıklarıyla sıra sıra yapmak �sted�ğ� projeler�n� 
açıklıyor ve kend�s�yle çay sohbet� ett�ğ�m�zde “eğer ben 
olmazsam aday göster�len �sme bu projeler� tesl�m ederek her 
türlü desteğ� vereceğ�m” d�yor.  
Yerel seç�mlere 6 ay g�b� kısa d�yeceğ�m�z b�r süre kaldı. Aday 
adayları, polem�kler�, projeler� daha çok konuşacağız.

2024 Mart ayında yapılacak yerel seçimlerin 
yaklaşmasıyla birlikte siyasi partilerde hareketlilik 
başladı. Çanakkale'de AK Parti'nin 4 ilçe başkanı 
görevlerinden istifa etti. İstifa eden başkanlar 
arasında Çan, Gelibolu, Lapseki ve Bayramiç ilçe 
başkanları bulunuyor.
Çan İlçe Başkanı Ömer Şahin, istifasını AK Parti 
Çanakkale İl Başkanı Naim Makas'a sundu. Şahin, 
istifa gerekçesini "şahsi nedenler" olarak açıkladı.
Gelibolu İlçe Başkanı Serhad Sürücü, istifasını AK 
Parti Gelibolu İlçe Yönetim Kurulu Üyeleri'ne bildirdi. 
Sürücü, istifa gerekçesini "sağlık sorunları" olarak 
açıkladı.
Lapseki İlçe Başkanı Namık Ergin, istifasını AK Parti 
Lapseki İlçe Yönetim Kurulu Üyeleri'ne bildirdi. Ergin, 
istifa gerekçesini "şahsi nedenler" olarak açıkladı.
Bayramiç İlçe Başkanı Sadettin Arslan, istifasını AK 
Parti Bayramiç İlçe Yönetim Kurulu Üyeleri'ne 
bildirdi. Arslan, istifa gerekçesini "siyasi nedenler" 
olarak açıkladı.

Portre: Mehmet Öngen 

Eski Orman Genel Müdürü Cahit Nasırlı, Çanakkale'ye 
cehennemi yaşatan ve 3 gün süren yangının çıkışından 
sonra geç müdahale edildiğini söyledi.
Eski Orman Genel Müdürü Cahit Nasırlı, Çanakkale'ye 
cehennemi yaşatan ve 3 gün süren yangının çıkışından 
sonra geç müdahale edildiğini söyledi. Günlerce süren ve 4 
bin 200 hektar ormanın yok olduğu yangına havadan ve 
karadan müdahalede geç kalındığını belirten Nasırlı, “Oysa 
yangın çıkan yerin 12 km uzağında lojistik üs vardı” dedi.
Sözcü gazetesinden Saygı Özgürk, geçen hafta çıkan 
yangınla ilgili önemli bir iddiayı gündeme taşıdı. Eski 

Orman Genel Müdürü Cahit Nasırlı'nın değerlendirmesini 
aktardı. 21 Ağustos'ta çıkan Çanakkale yangınına geç 
müdahale edildiği için büyüdüğünü, o bölgenin 12 km 
uzağında orman yangınları mücadele merkezi olduğunu, bu 
merkezde hem hava ve hem de yerden müdahale 
araçlarının bulunduğunu kaydeden Nasırlı “Görüntülerden, 
orman idaresince üretilen ve ster şeklinde istiflenen 
odunlar da yandı. Aslında bu istiflenen odunların yangın 
mevsimi başlamadan ormandan çıkarılması gerekirdi” 
dedi.

Çanakkale Yangınına 
Geç Müdahale İddiası!

Belediye Başkan 
Adayı Olmak İçin 
İstifa Ettiler

İmam Hatip Lisesi Müdürünün 
İçkili Fotoğraflılarına Soruşturma

Çanakkale'nin 
Lapseki 
ilçesindeki bir 
imam hatip 
lisesinin 
müdürünün, 
sosyal medyada 
içki içtiği 
fotoğrafını 
paylaştığı için 
görevden 
uzaklaştırıldı. İl 

Milli Eğitim Müdürlüğünün “uzaklaştırma” 
kararında, “lise müdürünün özel hayatındaki bazı 
hallerini içeren paylaşımlarının okulun misyonuyla 
çelişmesi, kamuoyu ve velilerin tepkisini toplaması” 
gerekçe gösterildi.
Karara tepki gösteren Eğitim-İş Genel Başkanı 
Kadem Özbay, “MEB'in AKP zihniyetinin onayladığı 
yaşam tarzını benimsemeyen tüm eğitim 
emekçilerini sosyal medyadan tespit edip haklarında 
işlem başlatmak için cadı avı sürdürmeye 
başlamıştır” dedi.

Memur ve emekliye yapılan zamma tepki
Memur-Sen'den Kamu Görevlileri Hakem Kurulu'nun 
kararıyla memur ve memur emeklilerine 2024'te yüzde 
15+10, 2025'te ise yüzde 6+5 zam verilmesine ilk tepki geldi. 
Kararın hükümetin teklifiyle aynı olmasını eleştiren 
Memur-Sen Genel Başkanı Ali Yalçın, “Hakemin 
hükümetin teklifini oylayıp geçmiş olması Kamu Görevlileri 
Hakem Kurulu'nun aslında adının Kamu İşvereni Hakem 
Kurulu olarak değiştirilmesini teyit ediyor. Hakem Kurulu, 
hakemlik yapmak yerine noterlik yaptı” dedi.
Konu hakkında bir değerlendirme yapan Memur-Sen 
Genel Başkanı Ali Yalçın, “2023'ün için Merkez Bankası'nın 
enflasyon hedefi yüzde 60'lara yaklaştı. Oradan gelecek 

enflasyon farkı bize zam olarak yansıtıldı. Enflasyon farkı 
müjde gibi ifade edilmesi doğru değil.” ifadelerini kullandı.

Dev projeyi inceledi
Gönen, Biga ve Manyas bölgesinde 80 bin dekar civarında tarım 
arazisini sulayacak olan projeyi DSİ 25.Bölge Balıkesir Bölge Müdürü 
Murat Lütfü Güldoğan yerinde inceledi. Gönen, Biga ve Manyas 
bölgesinde 80 bin dekar civarında tarım arazisini sulayacak olan 
projeyi DSİ 25.Bölge Balıkesir Bölge Müdürü Murat Lütfü Güldoğan 
yerinde inceledi.
Bölge Müdürü Murat Lütfü Güldoğan ve Gönen-Biga ve Manyas 
Projeleri İnşaat Kontrol Şube Müdürü Orhan Türkoğlu ile birlikte 78 
Bin 490 dekar tarımsal arazinin sulanmasını sağlayacak “Manyas 
Ovası Sol Sahil Sulaması İkmali”  işini yerinde inceledi.
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Yolsuzluk ve rüşvet operasyonunda gözaltına alınıp bir 
süre hapis yatan ve görevinden uzaklaştırılan Gökçeada 
Belediyesi eski başkanı Ünal Çetin, davalarla başı dertte.  
'Hayvan hırsızlığı' suçuna yönelik yürütülen başka bir 
soruşturmada şüphelilerin telefon dinlemesi çalışmasında 
Çetin'in rüşvet aldığı ile ilgili konuşmaların tespit edilmesi 
sonrası rüşvet soruşturmasının başlatıldığı öğrenildi. Çetin 
ifadesinde, “Devraldığım herhangi bir gayrimenkul yoktur. 
Kimseden 100 bin TL borç almadım. İkamet arasında ele 
geçen 9 bin 900 euro şahsıma ait, ikametimde sakladığım 
paradır. 1 Temmuz 2022 yılında oğlumun düğünde takılan 
takıların bir kısmını dövize, bir kısmını da altına çevirdik; 
saklıyoruz. Üzerime atılı rüşvet suçlamasını kabul 
etmiyorum” dedi.

İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve Organize Suçlar Şube 
Müdürlüğü ekipleri, 31 Ocak'ta Gökçeada Belediyesi'ne 
'yolsuzluk' ve 'rüşvet' operasyonu düzenledi. Operasyonda 
Gökçeada Belediye Başkanı Ünal Çetin, imar müdürü S.D., 
kamu çalışanı E.B. ile müteahhitler R.G. ve B.B., eski 
Gökçeada İYİ Parti İlçe Başkanı H. E. gözaltına alındı. 
Emniyetteki işlemlerinin ardından şüpheliler, adliyeye sevk 
edildi. Savcılık sorguları sonrası 3 Şubat'ta mahkemeye 
çıkarılan şüphelilerden Gökçeada Belediye Başkanı Ünal 
Çetin, İmar Müdürü S.D., eski İYİ Parti İlçe Başkanı H.E. 
tutuklandı. Bu olay üzerine İçişleri Bakanlığı tarafından 
Ünal Çetin, 4 Şubat'ta görevinden tedbiren uzaklaştırıldı. 
Çetin'in 20 Temmuz'da tutukluğunu değerlendiren Sulh 
Ceza Hakimliği, tahliyesine karar verdi. Çanakkale 
Cezaevi'nde tutuklu bulunan Çetin, adli kontrol şartıyla 
serbest bırakıldı.

HAYVAN HIRSIZLIĞI 
SORUŞTURMASINDA İSMİ GEÇİYOR
Cezaevinde adli kontrol şartıyla tahliye edilen Çetin'in 
isminin geçtiği başka bir iddianame daha var. 11 Kasım 
2022 tarihinde Gökçeada Cumhuriyet Başsavcılığı'nca 
'hayvan hırsızlığı' suçuna yönelik yürütülen başka bir 
soruşturmada şüphelilerin telefon dinlemesi çalışmasında; 
Çetin'in rüşvet aldığı ile ilgili konuşmaların tespit edilmesi 
sonrası rüşvet soruşturmasının başlatıldığına yer verildi.
İddianamede, Çetin'in ifadesi de yer buldu. Çetin, ifadesinde, 
“Devraldığım herhangi bir gayrimenkul yoktur. Kimseden 
100 bin TL borç almadım. İkamet arasında ele geçen 9 bin 
900 euro şahsıma ait, ikametimde sakladığım paradır. 1 
Temmuz 2022 yılında oğlumun düğünde takılan takıların 
bir kısmını dövize, bir kısmını da altına çevirdik; saklıyoruz. 
Üzerime atılı rüşvet suçlamasını kabul etmiyorum. 
Kimseden rüşvet almadım. Kimseden haksız menfaat 
temin etmedim. Ada dayanışmasının Mali Suçları 
Araştırma Kurulu'na (MASAK) gönderdiği dilekçenin 
aynısı, Çanakkale Valiliği'ne de gönderilmiş. Çanakkale 
Valiliği tarafından 2022 yılı mayıs ayında denetim yapıldı. 
Yine Sayıştay tarafından da gerekli incelemeler yapıldı. 
Ayrıca belediye meclisinde 2022 kasım toplantısında 
yaptığımız işlemler meclis kararı ile de ibra edildi. 
Hakkımdaki suçlamalar asılsızdır, serbest bırakılmayı 
talep ediyorum.” dedi.
 İddianamede; Çetin'in, şüpheli R.G. aracılığıyla K.Ç.'nin tarla 
vasfındaki taşınmazını arsa vasfına geçirmek için rüşvet 
istediği fakat iletişim dinlemesinde ve alınan beyanlarda 
K.Ç.'nin bunu kabul etmediği belirtildi. S.Y.'nin 334 ada 277 
parsel arsa üzerinde başlatmak istediği projenin 
onaylanması için Çetin'in rüşvet istediği fakat alınan 

beyanlar dikkate alındığında S.Y.'nin kabul etmediği de 
iddianamede yer aldı.

“ARSADAN PAY İSTEDİ” İDDİASI
M.M. ve S.A.'nın Yeni Mahalle'de 344 ada 401 parsel ve 344 
adda 859 parsel ile ilgili bekleyen 2 farklı proje için resmi 
ruhsat başvurusunun kabulü için S.D. ve Çetin tarafından 
kendilerinden istenilen 2+1 dairenin belediye başkanının 
talebi doğrultusunda Hasan Erdem'in adına satış yapıldığı, 
L.Y.'nin Kuzulimanı Mahallesi İsmail Gaspırlı Caddesi 540 
ada 5 parselde bulunan imarlı arsa vasfındaki araziye 
yapılan binaya iskan almak için 150 bin TL verildiğine 
vurgu yapıldı. M.V.Ç.'nin, Kuzulimanı Mahallesi 14 ada 14 
parselde bulunan 11 bin 555 metrekare büyüklüğündeki 
arasının yeşil alan sorununun çözümü için Ünal Çetin'in 
arsadan pay istediği, şüpheli E.B.'nin B.B. aracılığıyla 20 bin 
TL rüşvet verdiği belirtildi.
 MASAK'a gönderilen ihbar mektubu, MASAK mali analiz 
raporları, alınan beyanlar ve toplanan deliller ışığında savcı, 
Gökçeada Belediye Başkanı Ünal Çetin'in; K.Ç., S.Y., L.Y., ve 
M.V.Ç.'den rüşvet talep ettiğini ancak kabul edilmediğini 
belirtti. Şüpheliler S.A., M.M., E.B. ve B.B.'den rüşvet talep 
edildiği, şüphelilerin de bu rüşveti verdiğinin altı çizildi. 
Gökçeada Belediyesi Fen işleri Müdürü S.D.'nin; L.Y., S.Y., 
S.A. ve M.M'.ye yapılan rüşvet teklifinde Ünal Çetin ile fikir 
ve eylem birliği içerisinde hareket ettiği iddianamede yer 
aldı. Şüphelilerden H.E.'nin; S.A. ve M.M.'den alınan rüşvet 
konusunda Çetin ve S.D. ile birlikte fikir ve eylem birliği 
içerisinde hareket ettiğinin altı çizildi. Şüpheli R.G.'nin, 
K.C.'ye teklif edilen rüşvet suçuna aracılık ettiği belirtildi. 
Savcı, Ünal Çetin, eski Gökçeada İYİ Parti İlçe Başkanı H.E., 
müteahhit R.G. ve İmar Müdürü S.D. hakkında 'rüşvet alma' 
suçundan 12 yıla kadar hapis cezası istedi. B.B., E.B., M.M. ve 
S.A. hakkında ise 'rüşvet verme' suçundan 6 yıla kadar 
hapis cezası talebinde bulunuldu.

BAŞKA BİR DAVADA 2 AY 15 GÜN HAPİS 
CEZASI ALDI
Ünal Çetin'e başka bir dosyadan 'ihmal suretiyle görevi 
kötüye kullanmak' suçundan Yargıtay yolu kapalı olmak 
üzere verilen 2 ay 15 gün hapis cezasına yapılan itirazı, bir 

üst mahkeme olan Çanakkale 1. Ağır Ceza Mahkemesi 
reddetti. Böylece Gökçeada Asliye Ceza Mahkemesi'nin 
verdiği karar kesinleşti.
2015 yılında Fatih Mahallesi'nde bir inşaat firması 
tarafından yapılan binanın kendi arsasına taştığı 
gerekçesiyle Gökçeada Belediyesi ve Gökçeada 
Cumhuriyet Başsavcılığı'na N.B. tarafından yapılan ihbar 
üzerine incelemelerde inşaatın mevzuata aykırı olduğu 
tespit edilmesine rağmen inşaatın devam etmesi üzerine 
N.B., Gökçeada Belediyesi'ne ve inşaat firmasına dava açtı. 
Ancak Gökçeada Belediyesi'ne açılan davaya İçişleri 
Bakanlığı izin vermedi. İçişleri Bakanlığı tarafından 2018 
yılında soruşturmaya izin verilmesinin ardından o dönem 
Gökçeada belediye başkanı olan Ünal Çetin ile Seval Duran 
ve M.H.Ü. hakkında soruşturma başlatıldı.

GÖREVLERİNİN GEREĞİNE AYKIRILIK 
BELİRLENDİ
Soruşturma kapsamında yapı ruhsatının mevzuata aykırı 
bir şekilde düzenlendiği, sanık Seval Duran ve Ünal Çetin'in 
yapı ve tadilat ruhsatını kontrol ve onaylama işlemlerini 
yaparken görevlerinin gereğine aykırılıkta bulundukları 
belirlendi. Bu kapsamda Gökçeada Asliye Ceza 
Mahkemesi'nde 2018 yılında açılan davada, geçen 16 
Ocak'ta karar çıktı. Hakim, sanık Ünal Çetin, Seval Duran ve 
M.H.Ü.'ye 'ihmal suretiyle görevi kötüye kullanmak' 
suçundan önce 3 ay hapis cezası verdi. Sanıkların 
duruşmadaki iyi hali göz önünde bulundurularak, takdiri 
indirim uygulanıp hapis cezası 2 ay 15 güne indirildi ve 5 yıl 
süreyle denetime tabi tutulmasına Yargıtay yolu kapalı 
olmak üzere karar verildi. Taraflar, bir üst mahkeme olan 
Çanakkale 1. Ağır Ceza Mahkemesi'ne başvurup, karara 
itiraz etti. Ağır Ceza Mahkemesi, yaptığı değerlendirmenin 
ardından itirazı geçen 15 Mayıs'ta reddetmesi üzerine 
Gökçeada Asliye Ceza Mahkemesi'nin verdiği karar 
kesinleşti.

Gökçeada Belediyesi Eski Başkanı Ünal Çetin 
“HAYVAN HIRSIZLIĞI” 
  SORUŞTURMASINDA 
“RÜŞVET” TAKİBİNE TAKILMIŞ

CHP'de Merkez İlçe Başkanı Can Ergün Oldu
Cumhuriyet Halk Partisi Merkez İlçe 
kongresi dün yapıldı. Tek aday ile girilen 
kongrede Cumhuriyet Halk Partisi Merkez 
İlçe Başkanı İbrahim Can Ergün oldu.
CHP Yeni Dönem Merkez İlçe Yönetimi Belli 
Oldu
Cumhuriyet Halk Partisinde kongre süreci 

devam ediyor. Kongre takvimi çerçevesinde CHP Merkez 
İlçe Kongresi Çanakkale Belediyesi kültür merkezi 
salonunda yapıldı. Kongreye CHP Çanakkale 
Milletvekilleri İsmet Güneşhan ve Özgür Ceylan 
Çanakkale belediye başkanı Ülgür Gökhan, Gelibolu 
Belediye Başkanı Mustafa Özacar, CHP Parti Meclisi 
Üyesi Muharrem Erkek CHP İl Başkanı Doğan Ateş CHP 
Merkez ilçe Başkanı Süleyman Erte Çok sayıda partili 
katıldı. Saygı duruşu ve istiklal marşının ardından CHP 
Merkez ilçe faaliyet ve kesin hesap raporları oylanarak 
ibra edildi. Siyasi konuşmaların ardından seçimlere 
geçildi. Tek aday listesi ile girilen seçimlerde İbrahim Can 

Ergün CHP'nin yeni Merkez İlçe Başkanı oldu. Seçimlerin 
ardından CHP'nin yeni dönemde görev yapacak olan 
Merkez ilçe yönetimi şu isimlerden oluştu. 
Merkez İlçe Başkanı: İbrahim Can Ergün, Yönetim Kurulu: 
Ahmet Can Aktuna, Arda Cankurtaran, Didem Gül Çakır, 
Rezzan Zeynep Çetin, İnanç Engin, Metin Kırlı, Orhun 
Kutlu, Ahmet Mert Özcal, Demet Temel Özcan, Emine 
Pehlivan, Barış Seven, İnci Sönmez, Güllüzari Tepe, Resul 
Türker,   Burcu Ünsal, Sami Yılmaz.
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Çanakkale Vali İlhami Aktaş, İlimizde Roman 
vatandaşlarımızın konut ihtiyacını karşılamak üzere 
yapılacak konut projesi kapsamında güne roman 

vatandaşlarımızı ziyaret ederek başladı.
Çanakkale Vali İlhami Aktaş, İlimizde Roman 
vatandaşlarımızın konut ihtiyacını karşılamak üzere 

Çanakkale Valiliği, İl Özel İdaresi, Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği İl Müdürlüğü ve Aile ve Sosyal Hizmetler İl 
Müdürlüğü koordinesinde yapılacak konut projesi 
kapsamında güne roman vatandaşlarımızı ziyaret ederek 
başladı. Arslanca Mahallesi Tekzen bölgesinde ikamet 
eden roman vatandaşlarla bir süre görüşerek sohbet 
eden Vali İlhami AKTAŞ, vatandaşların sorun ve 
taleplerini dinleyerek, yapılacak konutların Roman 
vatandaşlarımıza hayırlı olması temennisinde bulundu. 
Roman vatandaşlar, Vali Aktaş'ın ziyaretinden duydukları 
memnuniyeti dile getirerek desteklerinden dolayı 
teşekkür ettiler. Ardından, Arslanca Mahallesi Tekzen 
bölgesinde Roman konutlarının yapılacağı alanda 
incelemelerde bulunan Vali Aktaş, yapılacak çalışmalar 
hakkında yetkililerden bilgi aldı. Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın açıkladığı Roman vatandaşlarımıza 
yönelik özel sosyal konut projesi kapsamında 
çalışmaların başlandığını belirten Vali Aktaş, en kısa süre 
de konutların bitirilerek, roman vatandaşlarımıza teslim 
edileceğini ifade etti. Roman Konutları inşaat alanı 
incelemesinde Vali İlhami Aktaş'a Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği İl Müdürü Bekir Çelen, İl Özel İdaresi 
Genel Sekreteri Celil Sezgin, Aile ve Sosyal Hizmetler İl 
Müdür V. Harun Hazır, Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma 
Vakfı Müdürü Mustafa Pulluk ve Çanakkale Roman 
Dernekleri Federasyonu Başkanı Şahin Şenoklar eşlik 
etti.

Çanakkale'de 22 Ağustos 2023 tarihinde başlayan ve çok 
sayıda köyün de etkilendiği geniş çaplı orman yangınının 
bıraktığı hasara yönelik yaralar sarılmaya başlandı. 
Yangından en fazla etkilenen köylere, saman balyası 
dağıtımı gerçekleşti.
Gelibolu İlçesine bağlı Kavakköy Belediye Başkanlığı 
tarafından yöre halkından toplanan samanlar, yangından 
en çok zarar gören köylerin başında gelen Ulupınar ve 
Yağcılar köyündeki üreticilere Çanakkale Belediyesi Yerel 
Kalkınma Birimi tarafından ulaştırıldı. Muhtarlar ve 
köylüler, desteklerinden dolayı hem Çanakkale 
Belediyesine hem de Kavakköy Belediyesine 
teşekkürlerini iletti. Konuya ilişkin bir açıklama yapan 
Çanakkale Belediye Başkan Yardımcısı M. İrfan Mutluay da 
orman alanlarının yanı sıra, bölgedeki tarım arazilerini de 
hasara uğratan yangından etkilenen Ulupınar ve Yağcılar 
köylerindeki üreticilere verilen saman balyası desteğinde 
emeği bulunan Kavakköy Belediye Başkanı Necati 
Kopça'ya, Çanakkale Belediyesi Yerel Kalkınma Birimine ve 
samanlarını afet bölgesindeki üreticilerle paylaşan 
Kavakköylü çiftçilere teşekkürlerini sundu. Mutluay, 
yangının yaralarını sarmak adına, bölgenin ve bölge 
halkının ihtiyaçları doğrultusunda desteklerin devam 
edeceğini kaydetti.

Roman Vatandaşlarımıza Yeni Konutlar Yapılıyor

Yangından zarar gören çiftçilere saman balyası dağıtıldı

Yangından zarar görenlere 4,5 milyon TL yardım yapıldı
Çanakkale'ye ilk etapta 4,5 milyon lira yardım 
Çanakkale'de yangında zarar görenlere ilk etapta 4,5 
milyon TL yardım yapılıyor.
Çanakkale Valiliğinden yapılan yazılı açıklamada, “İlimizde 
yaşanan iki büyük yangında zarar gören vatandaşlarımıza 
dağıtılmak üzere; İçişleri Bakanlığı AFAD Başkanlığından 3 
milyon TL ve Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığından 1,5 
Milyon TL olmak üzere toplam 4,5 Milyon TL yardım 
gönderildi. Yardımlar vatandaşlarımızın hesaplarına 
yatırılmaya başlandı. Hasar tespit çalışmalarının 
tamamlanmasına müteakip gerekli her türlü yardım da 
yapılacaktır. Devletimizin tüm imkanları ile 
vatandaşlarımızın yanında olduğumuzu belirtiyor, tekrar 
tüm Çanakkale'mize geçmiş olsun dileklerimizi iletiyoruz” 
ifadelerine yer verildi.



Çanakkale Ak Parti İl Başkanı Naim Makas ve belediye 
meclis üyeleri Çanakkale Belediyesi mücavirine kalan 
alanda, DSİ tarafından Sarıçay üzerinde inşa edilen 4'üncü 
köprünün yapımını yerinde inceledi.

Makas, beraberindeki belediye meclis üyeleriyle birlikte 
Sarıçay üzerindeki dördüncü köprü inşaatı şantiyesine 
düzenlediği teknik gezi sonrasında yaptığı açıklamada, 
2019 yılında CHP'li Belediye Başkanı Ülgür Gökhan'ın seçim 
vaatleri arasında olmasına rağmen hayata geçirilememiş 
olan bu kıymetli projenin şehir merkezindeki trafik 
yükünün azalmasına sağlayacağı katkının şüphesiz büyük 
olacağını söyledi.

Makas, "Belediye mücavirinde bulunmasına rağmen CHP'li 
belediye tarafından hayata geçirilemeyen bu projeyi DSİ 
üstlendi ve inşaatı büyük bir hızla devam ediyor. Köprü 
tamamlandığında, şehrin iki yakasını birbirine bağlayan 
alternatif bir geçiş güzergahı olacak. Bu da şehir 
merkezindeki trafik yükünün azalmasına yardımcı olacak. 
Ayrıca, köprünün yapımıyla birlikte Sarıçay'ın da 
temizlenmesi sağlanacak. Böylece, şehrin en önemli doğal 
alanlarından biri olan Sarıçay'ın daha da güzelleşecek." 
dedi.

Makas, "DSİ'nin Çanakkale'de hayata geçirdiği projelerle 
şehrimize büyük değer katılıyor. Sarıçay'daki köprü 
inşaatının yanı sıra, Çanakkale-Çanakkale Boğazı Köprüsü 
Otoyolu'nun da yapımı devam ediyor. Bu yol, şehrimizin 
ulaşım altyapısını güçlendirecek ve ekonomiye önemli 
katkılar sağlayacak." ifadelerini kullandı.

Makas, "Belediye meclisi üyelerimizle birlikte 
gerçekleştirdiğimiz ziyaret ve incelemelerde bir kez daha 
Büyük ve güçlü devletimizle gurur duyduk. Devletimiz, 
Çanakkale'mize kazandıracağı yeni projelerle şehrimizin 
daha da güzelleşecek ve kalkınacak." diye konuştu.
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Ak Parti İl Başkanı Makas
“DSİ, Çanakkale'ye 4. Köprü İnşa Ediyor”

Kadınlar, GMKA desteği ile üretiyor

S.S Gelibolu Öncü Kadın Girişimi Üretim ve İşletme 
Kooperatifi'nin Güney Marmara Kalkınma Ajansı (GMKA) 
tarafından desteklenen “Gelibolu'nun Öncü Kadınları 
Üretiyor” isimli projesinin imza töreni gerçekleştirildi.
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı Kalkınma Ajansları Genel 
Müdürlüğü koordinasyonunda GMKA tarafından yürütülen 
Sosyal Gelişmeyi Destekleme Programı (SOGEP) 
kapsamında desteklenen proje ile Çanakkale'nin Gelibolu 
ilçesinde kadın kooperatifinin üretim alanının 
genişletilmesi ve kurulacak olan Yöresel Yemek Restoranı 
ile tarladan sofraya mantığı ile yöresel ürünlerin hedef 

kitleye ulaşmasının sağlanması hedefleniyor. Proje 
sözleşme imza töreni GMKA Balıkesir hizmet binasında 
GMKA Genel Sekreteri Onur Adıyaman ve kadın kooperatifi 
başkanı Yasemin Başaran Çat ile kooperatif üyelerinin 
katılımıyla gerçekleştirildi. Proje ile ilçeye özgü yöresel 
tatların hazırlanıp sunulmasının yanı sıra hâlihazırda 
kooperatif üyesi olan ve el sanatları alanında çalışan 
kadınların ürünlerinin de ticarileştirilebilmesi adına 
çalışmalar gerçekleştirilecek.
Kooperatifçilik İçin Örnek Olacak Proje, Gelir Getirici 
Yönüyle Sürdürülebilir Olacak
Sözleşmesi imzalanan projede hem kadın istihdamının 
artırılması hem de yöresel unsurların ön plana çıkarılıp 
ticarileştirilmesi ve katma değerli ürüne 
dönüştürülebilmesi adına büyük önem taşıyor. 
Kooperatifçiliğe katkısı açısından örnek olacak proje ile 
gelir getirici yönüyle sürdürülebilir bir model ortaya 
koyuyor. Kooperatif proje desteğini alarak üye sayısını 
arttırıp daha geniş kesimlere ulaşabilecek. Ürün/hizmet 
üretiminin çeşitlendirilmesi, kooperatif faaliyetlerinin 

tanıtılması beceri ve motivasyonu artırarak, yerel 
sahiplenme ve örgütlenme, birlikte iş yapma kapasitesini 
geliştirecek, kurumu ileriye taşıyacak İlçede kadınların 
öncü olduğu bir örgütlenme birçok kuruma ve köylere 
örnek olacak. Örgütlenmeye ve kadın girişimciliğine bakış 
olumlu yönde gelişecek.

Kadınların Geliri Artacak
Üretim mutfağı ve yöresel lokanta kurulduğunda çevreye 
zarar vermeyecek bir sistemde çalışılacak ve geri 
dönüşüme önem verilecek. Projede alınan destekle 
kooperatif faaliyetlerini Gelibolu ilçesinin diğer köylerine de 
yaygınlaştıracak bu köylerden de ürün alacak ve kadınların 
gelirlerine katkı sunacak.
GMKA, Kadın Kooperatiflerinin Kapasitelerini Güçlendiriyor
GMKA ilan ettiği Kırsal Ekonominin Geliştirilmesi Mali 
Destek Programı ve Sosyal Gelişmeyi Destekleme 
Programı ile kooperatifler vasıtasıyla tarımda ortak iş 
yapma kültürünü geliştirirken Güney Marmara Kadın 
Kooperatiflerinin Güçlendirilmesi Programı ile kadın 
kooperatiflerinin kapasitelerini güçlendiriyor.

Sahadan Gelen Sorun ve Çözüm Önerilerini İlgili Bakanlarımıza İlettik

Çanakkale Ticaret Borsası Ağustos ayı 
olağan meclis toplantısı, 29 Ağustos 
2023 tarihinde yapıldı. Toplantıya, 
Borsa Başkanı Abdullah Deniz, Meclis 
Başkan Vekili Halil Zahit Mert ve 
üyeler katıldı. Meclis toplantısında, 
2023 Temmuz ayı meclis kararı, 
Temmuz ayı mizanı, hesapları 
inceleme komisyonu kararı ve 
Temmuz ayı faaliyetleri ele alındı.

Meclis toplantısında konuşan Borsa Başkanı Abdullah 
Deniz, iş dünyasının öngörülebilirlik istediğini ve 

geleceğe dair yol haritası beklediğini söyledi. Deniz, reel 
sektör firmalarının finansmana erişimde büyük 
zorluklar yaşadığını belirterek, KOBİ'lere destek 
verilmesi gerektiğini vurguladı.
Deniz, 16 Ağustos 2023 tarihinde Ankara'da TOBB 
Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu'nun ev sahipliğinde 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz, ilgili 
bakanlar ile oda ve borsa başkanlarının katılımıyla 
yapılan TOBB Türkiye Ekonomi Şurası'na Borsa olarak 
katıldıklarını söyledi. Deniz, toplantıda komitelerden ve 
sahadan gelen sorun ve çözüm önerilerini ilgili 
bakanlara ilettiklerini belirtti.
Deniz, "Ekonomide elbette birtakım zorluklar yaşıyoruz. 
Ama mücadeleden kesinlikle vazgeçmiyoruz. Biz, 
koşmaya, çalışmaya, üretmeye hazırız. Allah'ın izniyle 
tüm sıkıntıları aşacak, yola devam edeceğiz. Ülkemizi 
daha güçlü, daha zengin, daha müreffeh yapmak için 
üretmeyi, emek vermeyi sürdüreceğiz" dedi.

Ev sahibi ve kiracılar için 
yeni dönem başladı
1 Eylül'den itibaren kira ve kat mülkiyeti hukuku kaynaklı 
uyuşmazlıklarda yeni bir dönem başladı. Ev sahipleri artık 
kiracı çıkarmak için bahanelere başvuramayacak.
Artık bundan sonraki süreçte kiracı ve ev sahibi 
anlaşmazlıklarının hızlı çözülmesi amacıyla arabuluculuk 
sistemi uygulamasına geçiliyor. Herhangi bir anlaşmazlıkta 
arabuluculuğa gitmeden yargı yoluna gidilemeyecek. Süreç en 
fazla 1 ay sürecek. En çok karşılaşılan durum kiracı ve ev sahibi 
anlaşmazlıkları olduğundan dolayı bu anlaşmazlıkların hızlı bir 
şekilde çözüme kavuşturulması için adım atılıyor. Herhangi 
açılan bir davanın karara bağlanması, temyize gönderilmesi 2-3 
yıl sürebiliyor. Bu da ev sahipleri ve kiracılar adına büyük 
mağduriyetler oluşturabiliyor. 2-3 yıl insanların maddi ve 
manevi yıpranmaması için uyuşmazlıkların arabulucu ile 
çözülmesi isteniyor. Tahliye davalarının günümüzde uzun 
sürmesi sebebiyle zorunlu olan kira uyuşmazlıklarındaki 
arabuluculuk sistemi bu dava yoğunluğunun da önüne geçecek.
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Türkiye Cumhuriyetinin Kurucusu Büyük Önder Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk'ün Çanakkale Muharebelerindeki 
rolünün anlatılması, savaş anlatımlarının kapalı alanlardan 
çıkarılıp savaşın yaşandığı alanlara yönelik mekansal 
düzenlemeler yapılması, bu alanların hikayelerinin 
ziyaretçilere çeşitlendirilerek sunulması amacıyla 
Atatürk'ün Çanakkale'ye intikalinden başlanarak 
Eceabat'ta harp sahasında izlediği rota, ziyaret rotası olarak 
düzenleniyor.
"Bu güzergah, Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün 
Çanakkale'ye ilk adım attığı 25 Şubat 1915 tarihinden 
itibaren, 289 gün boyunca nerede yürüdüyse, nerede 
karargah kurmuşsa, nerede askerleriyle beraber düşmana 
karşı koymuşsa bütün o noktaları içeren bir güzergah 
olacak. Gazi Mustafa Kemal'in Mehmetçik ile ve silah 
arkadaşlarıyla yürüdüğü bu yollarda Türk milletinin 
evlatlarıyla beraber yürüyerek Çanakkale ruhunu daha 
yakından hissetmek, buradaki kahramanlığı, fedakarlığı 
daha iyi aktarmak istiyoruz."
Kaşdemir, açıklamasının ardından yapım çalışmaları 
devam eden yel değirmeninde incelemelerde bulunarak, 
işçilerle birlikte harç attı.

Proje 3 Farklı Hedef Kitleye Hitap Ediyor
Proje tamamlandığında, kara savaşları kapsamında eş 

zamanlı oluşan savunma hatları ve mevzilerin, savaşın 
tarafları açısından öneminin karşılaştırmalar yapılarak 
anlatılması açısından, Shrapnel Valley Mezarlığı ile Shell 
Green Mezarlığı arasındaki Arıburnu Yürüyüş 
Güzergahı'nda yürüyüş yapılacak.
Halen çalışmalarına devam edilen dalış turizmine yönelik 
Seddülbahir köyü açıklarındaki Majestik Batığı'nın Dalış 
Turizmine Açılması Projesi ile deniz savaşlarına 
değinilecek. Mustafa Kemal'in rotası ile kara savaşlarına 
dikkati çekilerek, Çanakkale'de verilen mücadelenin 
denizde ve karada olmak üzere iki ayağının ayrılmaz bir 
bütün olduğu vurgulanacak.
3 farklı hedef kitlenin ele alındığı proje kapsamında, 
çocuklar ve gençler belirlenen rotada arabalı tura katılacak. 
Bigalı köyünün batısında yer alan ve 19. Tümen 
Karargahının kurulduğu lokasyonda bulunan değirmenin 
restorasyonu tamamlanarak "Savaş Oyunları Alanı" olarak 
düzenlenecek. Projenin keşfetmeye olanak sağlaması, 
beden ve zihni aynı anda çalıştırmaya yönelik kurgulanmış 
olması nedeniyle seçilen hedef kitle çocuklar ve gençlerden 
oluşuyor.
16-55 yaş aralığındaki ziyaretçiler için belirlenen iki ayrı 
yürüyüş rotası olacak. Birincisi yaklaşık 15 kilometre olan 
yürüyüş rotası, ziyaretçilerin araçlarını Kocadere Kamp 
Alanı'na park etmesiyle başlayacak, Bigalı deresi boyunca 
yürünerek İsimsizdere-Ayazmadere, Matikdere, 
Kocaçimentepe, Conkbayırı, 9 Nolu Siper, Düzdetepe, 180 
Rakımlı Tepe, Kemalyeri, Mübarekdere Şehitliği hattını 
izleyerek Kocadere Köyüne oradan da Kocadere Kamp 
Alanına ulaşılacak.
Diğeri 5 kilometre olan ikinci rota da Kocadere Kamp 
Alanı'ndan başlayacak Matikdereye ulaşılacak. Proje 
alanının kendine özgü koşullarının (iklim, bitki örtüsü, 
arazi) avantaja çevrilmiş olması sebebiyle hedef kitle olarak 
16-55 yaş aralığındaki ziyaretçiler seçildi.
Projede, dağcılık kulüpleri, hiking grupları, üniversite 
öğrencileri ise konaklamalı ziyaret rotasının hedef kitlesini 
oluşturuyor.

Çanakkale'de Nisan-Haziran 2023 döneminde yapı 
ruhsatı verilen yapıların daire sayısı 1.245 oldu. TÜİK 
tarafından yapılan açıklamaya göre; Türkiye genelinde 
yapı ruhsatı verilen yapıların yüzölçümü %25,6 arttı.
Bir önceki yılın aynı çeyreğine göre, 2023 yılı II. 
çeyreğinde belediyeler tarafından yapı ruhsatı verilen 
yapıların bina sayısı %5,7, daire sayısı %31,3 ve 
yüzölçümü %25,6 arttı.   En yüksek yüzölçüm payı 
%66,4 ile iki ve daha fazla daireli binaların oldu   
Belediyeler tarafından 2023 yılı II. çeyreğinde yapı 
ruhsatı verilen yapıların kullanma amacına göre en 
yüksek yüzölçüm payına 25,6 milyon m² ile iki ve daha 
fazla daireli ikamet amaçlı binalar sahip oldu. Bunu 3,9 
milyon m² ile sanayi binaları ve depolar izledi.    
Yapı kullanma izin belgesi verilen yapıların 
yüzölçümü %28,6 azaldı   Bir önceki yılın aynı 
çeyreğine göre, 2023 yılı II. çeyreğinde belediyeler 
tarafından yapı kullanma izin belgesi verilen yapıların 
bina sayısı %22,1, daire sayısı %28,5 ve yüzölçümü 
%28,6 azaldı.  
Toplam yüzölçümün %58,4'ü konut alanı olarak 
gerçekleşti   Belediyeler tarafından 2023 yılı II. 
çeyreğinde yapı kullanma izin belgesi verilen 
yapıların toplam yüzölçümü 21,1 milyon m² iken; 
bunun 12,3 milyon m²'si konut, 4,4 milyon m²'si konut 
dışı ve 4,4 milyon m²'si ise ortak kullanım alanı olarak 
gerçekleşti. En yüksek yüzölçüm payı %74,0 ile iki ve 
daha fazla daireli binaların oldu   Belediyeler 
tarafından 2023 yılı II. çeyreğinde yapı kullanma izin 
belgesi verilen yapıların kullanma amacına göre en 
yüksek yüzölçüm payına 15,6 milyon m² ile iki ve daha 
fazla daireli ikamet amaçlı binalar sahip oldu. Bunu 1,4 
milyon m² ile bir daireli binalar izledi.

Mustafa Kemal Yolu, Tarihi Gelibolu 
Yarımadası'nın Yeni Rotası Olacak

Çanakkale'de 8 projeye hibe desteği
Erasmus+ Programı kapsamında 
2023 Yılı Teklif Çağrısı Dönemi'nde 
Ulusal Ajansa ülke genelinde birçok 
başvuru yapıldı. Başvurular 
arasında Çanakkale'deki kurum ve 
okullardan 8 proje Ulusal Ajans'tan 
hibe almaya hak kazandı. 
Erasmus+ Programı 2023 Yılı Okul 
Eğitimi Alanında Erasmus 

Akreditasyonuna Sahip Kuruluşlar İçin Öğrenci ve Personel 
Hareketliliği   projesi ile Çanakkale İl Millî Eğitim Müdürlüğü 
97.560,00 Euro, Erasmus+ Programı Mesleki Eğitim Kısa 
Süreli Öğrenici ve Personel Hareketliliği (KA122-VET) 
Çanakkale , Merkez – Mehmet Pehlivan Mesleki Eğitim 
'Merkez Motor Yönetim ve İşletim Sistemleri Stajı' projesi ile 
49.708,00 Euro, Erasmus + Yetişkin Eğitimi Programı 2023 
Yılı Ana Eylem 1 – Bireylerin Öğrenme Hareketliliği Yetişkin 

Eğitimi Kısa Dönemli Öğrenici ve Personel Hareketliliği 
Çanakkale Halk Eğitimi Merkezi Müdürlüğü 'Hayata Sosyal 
Bir Adım At' projesi ile 21.836,00 Euro hibe desteği aldı.
Erasmus+ Programı 2023 Yılı Okul Eğitiminde Kısa Dönemli 
Öğrenci ve Personel Hareketliliği Projeleri Turgut Reis 
Ortaokulu 'Genç Çiftçiler Avrupa'ya Açılıyor' projesi ile 
40.835,00 Euro, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Sosyal 
Bilimler Lisesi 'Küresel Düşün Yerel Hareket Et: Benim 
Sürdürülebilir Okulum' projesi ile 15.742,00 Euro, Çanakkale 
Bilim ve Sanat Merkezi 'Sen de Benimle Yap Sen de Benimle 
Tat!' projesi ile 13.064,00 Euro, Lapseki Anadolu İmam Hatip 
Lisesi 'Akran Köprüsü' projesi ile 10.683,00 Euro, Biga Bilim 
ve Sanat Merkezi 'Avrupa Boyutunda Bir Okul İçin 
Öğretmenlerin Dâhil Etme ve Dijital Becerilerinin 
Arttırılması' projesi ile 7.100,00 Euro hibe desteği almaya 
hak kazandı.

TKDK, Ipard2 Kapsamında 13. Çağrı İlanına Çıktı
TKDK, IPARD 2 kapsamında 13. çağrı 
ilanına çıktı. Bu çağrıda Hayvan 
Çiftlikleri Programı (101) ve Tarımsal 
Ürünlerin (et, süt, su ürünleri, meyve-
sebze) İşlenmesi Programları (103) yer 
almaktadır.
Bu çağrıya özel destek kalemleri sadece 
MAKİNE-EKİPMAN alımlarını kapsamakta olup yapım 
işleri desteklenmemektedir. Makine-Ekipman 

kapsamında ise araç alımı, soğutucu 
panel ve yenilenebilir enerji 
desteklenmektedir.  Başvuru Tarihleri; 
101 Programı için 26 Eylül 2023,  103 
Programı için 10 Ekim 2023'tür.  Detaylı 
bilgiler ekteki broşürlerde ve Tarım ve 
Kırsal Kalkınmayı Destekleme 

Kurumu'nun web sitesinde ( www.tkdk.gov.tr ) yer alıyor.

Çanakkale'de 3 Ayda 
Bin 245 Daireye 
Ruhsat Verildi

Troya Kültür Yolu Festivali 
9 Eylül'de başlayacak

Kültür ve Turizm Bakanlığı 
tarafından Türkiye Kültür 
Yolu Festivalleri kapsamında 
düzenlenecek olan Troya 
Kültür Yolu Festivali, 9 
Eylül'de başlayacak.
Kültür ve Turizm Bakanlığı 
Türkiye Kültür Yolu'nun 
sosyal medya hesabından 
yapılan açıklamada şöyle 
denildi:
“Türkiye Cumhuriyeti Kültür 
ve Turizm Bakanlığı 

tarafından düzenlenen Türkiye Kültür Yolu 
Festivalleri'nin coşkusu şimdi Çanakkale'de. Troya 
Kültür Yolu Festivali, 9-17 Eylül tarihleri arasında 
Çanakkale'de sizi bekliyor.”
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Dünyanın en eski yüzme yarışmalarından biri olarak kabul 
edilen “Çanakkale Boğazı Yüzerek Geçme” yarışması, bu yıl 
da yapıldı. Türkiye Cumhuriyeti'nin 100'üncü yılında bin 
civarında yüzücü boğazı geçerek Anadolu yakasına geldi.
Çanakkale Boğazı'nın Avrupa yakasındaki Sestos'ta bir 
kulede yaşayan Afrodit'in rahibesi Hera ve boğazın diğer 
yakasında yaşayan Abidoslu Leandros'un arasındaki aşk 
hikayesinden ilham alan ve 1810 yılında İngiliz Edebiyatçı 
İngiliz şair Lord Byron'un Çanakkale Boğazı'nı geçmesiyle 
başlayan, 36 yıldır Çanakkale Rotary Kulübü tarafından 
düzenli olarak organize edilen 'Çanakkale Boğazı Yüzme 
Yarışması' Cumhuriyet'in 100'üncü yılında, 30 Ağustos'un 
yıldönümünde 700'e yakın Türk ve 300'e yakın yabancı 
yüzücünün katılımıyla dün gerçekleşti. Yarışmaya eski 
Kültür ve Turizm Bakanı Kürşat Tüzmen de katıldı. 
Dünyanın en eski yarışmasında kıtlar arası kulaç etmak 

isteyenlerin adeta tetikte beklediği yarışma için  bin 
kontenjan açıldı. Aralarında siyasetçi, akademisyen ve 
dünyaca ünlü profesörlerin de katılımı ile  300yabancı  
olmak üzere toplam bin  kişilik kontenjan 40 dakika gibi 
kısa sürede tamamlanmıştı. Önceki gün sporcuların 
akreditasyonları yapılarak  yarışacakları numara ve  çipleri 
verildi. Uluslararası tanınırlığı olan  ve her yıl 
Arkeologlardan iş insanlarına yüksek lisans sahibi 
akademisyenlerden öğrencilere üst düzey yöneticilerin 
katıldığı elit bir yarışma olarak da tarihe geçen 36. 
Çanakkale Boğazı Wilusa Rotary Yüzme Yarışmaları için  
Tarihi Gelibolu Yarımadasındaki Eceabat ilçesinde start 
verildi. Sahil Güvenlik ve Balıkçı teknelerinin de görev 
yaptığı yüzme yarışmalarında güvenlik üst seviyedeydi.  
Bin kişinin katıldığı  yarışmada Cumhuriyetin 100. yılında 
kulaçlar zafer için atıldı.

İlk 3 sıra Çanakkaleli sporcuların
Eceabat Sahili'nden sabah 8:30'da start alan yarışma, 
Anadolu yakasındaki Çimenlik Kalesi'nde son buldu. 
Yarışmada, genel klasman erkeklerde ilk üç sırayı 
Çanakkaleli sporcular paylaştı. Genel klasman erkeklerde 
48 dakika 48 saniyeyle Mertcan Yıldırım birinci, 49 dakika 1 
saniyeyle Emir Alp Maltepe ikinci, 49 dakika 13 saniyeyle 
Batuhan Sağın üçüncü, genel klasman kadınlarda 48 
dakika 44 saniyeyle Cery Edwards birinci, 51 dakika 24 
saniyeyle Çiğdem Topaloğlu ikinci, 52 dakika 6 saniyeyle 
Ezgi Candan üçüncü oldu.

Türkiye Sakatlar Derneği Çanakkale Şube Başkanı ve 
Bilek Güreşi Milli Sporcu Ümit Burunlular 
Kazakistan'da da dünya şampiyonu oldu. Bu 
şampiyonluk ile Burunlular 10. Dünya Şampiyonluğuna 
ulaştı.
Sıkı çalışması ve disiplinli antrenmanları ile Bilek 
Güreşinde rekor üstüne rekor kıran  Türkiye Sakatlar 
Derneği Çanakkale Şube Başkanı ve Bilek Güreşi Milli 
sporcu Ümit Burunlular, bu kez Kazakistan'da sahne 
aldı. Kazakistan'ın Almaty şehrinde gerçekleştirilen 
2023 Dünya Bilek Güreşi Şampiyonası'nda Millitakım 
forması ile çıkan Türkiye Sakatlar Derneği Çanakkale 
Şube  Ümit Burunlular rakiplerini bir bir devirerek  
şampiyon oldu. Bileği bükülmeyen burunlular üst üste 
elde ettiği şampiyonlukları ile 10. Dünya 
şampiyonluğunu aldı.

Çanakkale Boğazı'nı Yüzerek Geçtiler 

Başıboş Hayvanlar İçin İmza Kampanyası Başlattı
Çanakkale Merkez'e bağlı 
Güzelyalı Köyü Muhtarı Elif Çelik, 
kronikleşen köyün sorunlarını 
çözmek için imza kampanyası 
başlattı. En büyük sorunlardan 
biri de sahipsiz hayvanlar olduğu 
belirtildi.
İlgili makamlara iletilmek üzere 
birçok alanda imza 
kampanyasını başlatan Muhtar 
Çelik, bu kampanyanın temel 
amacının, köyün yaşadığı 
sorunlara kalıcı çözümler 
getirmek ve halkın sesini daha 
güçlü duyurabilmek olduğu 
belirtildi.
Muhtar Elif Çelik, açıklamasında 
öncelikli olarak "Sahipsiz 
Hayvanlar" konusuna değindi. 
Güzelyalı Köyü'nün ciddi bir sahipsiz hayvan 
popülasyonuyla karşı karşıya olduğunu vurgulayan Çelik, 
bu durumun hem köy sakinlerinin huzurunu hem de 
hayvan haklarını tehdit ettiğini ifade etti. Bu sorunun 
çözümü için ilgili idarelere çağrıda bulunan Muhtar Çelik, 
kalıcı ve etkili bir adım atılması gerektiğini dile getirdi.
İkinci gündem maddesi olarak Muhtar Çelik, "İnternet 

Sorunu"nu ele aldı. Köydeki 
internet hızının yetersizliği 
nedeniyle, eğitimden iş 
dünyasına kadar pek çok alanda 
sıkıntı yaşandığını belirten Çelik, 
yeni bir santral ve fiber altyapı 
taleplerini ileterek bu soruna 
çözüm getirilmesini istediklerini 
belirtti. Ayrıca, hızlı internetin 
günümüzün bir gerekliliği 
olduğunu vurguladı.
Son olarak, Muhtar Elif Çelik, 
"Baz İstasyonu" konusuna 
değindi. Telefon şirketlerinin 
köylerine yerleştirdiği baz 
istasyonlarının halk sağlığını 
tehdit etmeyecek bir mesafeye 
çekilmesi talebinde bulundu. 
Konuyla ilgili olarak şirketlerin 

duyarlı olacağına inandıklarını dile getiren Çelik, halkın 
sağlığının her şeyden önce geldiğini vurguladı.
Muhtar Çelik, açıklamasının sonunda bu önemli konularda 
desteklerini esirgemeyen komşularına teşekkür etti ve 
imza kampanyasına katılmak isteyenlerin muhtarlık 
işletmesinde bulunan yetkililere başvurabileceklerini 
duyurdu.

184 Düzensiz Göçmen ve Organizatörleri Yakalandı
Jandarma ve Sahil Güvenlik, düzensiz göçmen 
operasyonunda büyük başarı elde etti.
Çanakkale İl Jandarma Komutanlığı ve Sahil Güvenlik Batı 
Marmara Grup Komutanlığı ekipleri, Ezine ilçesi Akçakeçili 
Köyü Aktaş ovası ve Ayvacık ilçesi Gülpınar Köyü 
Kumbağları mevkiinde düzensiz göçmenlere yönelik 
başarılı bir operasyon gerçekleştirdi. Operasyon, 1 Eylül 
2023 tarihinde 00.30 ile 05.30 saatleri arasında icra edildi ve 
sonuçları oldukça etkileyiciydi. Operasyon sonucunda, 
toplamda 184 düzensiz göçmen yakalanırken, bunların 7'si 
Türk, 1'i Afganistan ve 1'i Mısır uyruklu idi. Ayrıca 
operasyon sırasında 9 organizatör şahıs da ele geçirildi. 
Gözaltına alınan organizatörler, Ezine ve Ayvacık 
ilçelerinde işlemleri tamamlandıktan sonra Adalet sistemi 

tarafından yargılanmak üzere savcılıklara sevk edilecektir. 
Operasyon sırasında ele geçirilen eşyalara da dikkat 
çekmek gerekir. Operasyonun başarısıyla birlikte bir 
kamyonet, bir minibüs, bir bot ve bir bot motoru ele 
geçirildi. Bu eşyaların göçmenlerin kaçak yolculuğunda 
kullanıldığı düşünülmektedir. Yakalanan düzensiz 
göçmenler ise idari işlemlerinin tamamlanmasının 
ardından Ayvacık Göç İdaresi Müdürlüğü'ne teslim 
edilecektir.
Çalışmalar Kararlılıkla Sürdürülüyor 
Çanakkale İl Jandarma Komutanlığı ve Sahil Güvenlik Batı 
Marmara Grup Komutanlığı ekipleri, bu başarılı 
operasyonla düzensiz göçmen kaçakçılığına karşı 
kararlılıklarını bir kez daha gösterdiler. Operasyon, bölgede 

güvenliği artırma ve kaçakçılıkla mücadele konusundaki 
kararlılıkla öne çıktı. Bu başarılı operasyon, bölgedeki 
insanların güvenliğini sağlama konusundaki devletin 
kararlılığını vurguluyor.

10. kez dünya şampiyonu oldu

Balıkhanede tezgahlar şenlendi! 
Fiyatlar yarıya düştü

Av yasağının 1 Eylül itibariyle 
bitmesi ile birlikte 
balıkhanelerde tezgahlar 
yeniden çeşitli balıklarla doldu. 
Balık fiyatlarının da düşmesiyle 
birlikte vatandaşlar da balığa 
yoğun ilgi gösterdi. Balıkhane 

esnafı vatandaşın tezgâhlara ilgisinden memnun kaldı.
1 Eylül, balıkçılar için yeni bir sezonun başlangıcı oldu. 5 
ay süren av yasağının bitmesiyle birlikte balıkhaneler 
yeniden hareketlendi. Bugünden itibaren, balık 
tezgahlarının taze ve çeşitli balıklarla dolup taşması 
bekleniyor. Artan balık arzıyla birlikte balık fiyatlarının 
da düşmesi vatandaşların balık almasına neden oldu.  
Çanakkale'deki balıkhane esnafıysa, tezgahlara olan bu 
yoğun ilgiden son derece memnun kaldı.
Fiyatlar Boyuta Göre Değişiklik Gösterdi 
Balık tezgahlarında fiyatlar, balıkların boyutuna göre 
değişiklik gösterdi. Sardalya 70-100, kupa 70-100, 
karagöz 70-150, çipura 150-200, hamsi 150, istavrit 150 
ve somon 400 liradan tezgahlardaki yerini aldı. Balık 
fiyatlarının da düşmesiyle birlikte vatandaşlar da balığa 
yoğun ilgi gösterdi. Sardalye geçtiğimiz hafta av sezonu 
öncesinde 200 liradan satılıyordu.
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Kaleseramik Genel Müdürü Altuğ Akbaş, "Dünyada ilk 
kez 2005'te Kaleseramik tarafından üretilen 
Kalesinterflex, büyük ebadına karşın dayanıklı ve 
esnetilebilen yapısı ile öne çıkıyor." ifadelerini kullandı.
Şirketten yapılan açıklamaya göre, Kaleseramik, global 
marka yolculuğunu 34 milyon avroluk yeni bir yatırımla 
daha taçlandırdı. 27 Temmuz 2022'de Çanakkale'nin Çan 
ilçesinde temeli atılan üçüncü Kalesinterflex Porselen 
Plaka Üretim Hattı, 27 Temmuz 2023'te Kale Grubu'nun 66. 
Kuruluş Yıldönümü ve Seramik Bayramı kutlamaları 
sırasında hizmete açılarak üretime başladı.

 “Kalesinterflex'in hikayesi 1999 
Marmara Depremi'ne dayanıyor”
Açıklamada görüşlerine yer verilen Kaleseramik Genel 
Müdürü Altuğ Akbaş, Kalesinterflex'in hikayesinin 
aslında 1999'da meydana gelen Marmara Depremi'ne 
dayandığını aktararak şu ifadeleri kullandı:
"Bugün çevre dostu ve ileri teknoloji üretimi ile dünya 
seramik sektöründe hi-tec ürün olarak kabul gören 
Kalesinterflex'in hikayesi, 1999'da yaşadığımız Marmara 
Depremi'ne dayanıyor. Kalesinterflex, büyük ebatlı 
porselen plaka üretimimizin fikir babası ise, sanayi 
dünyamızın duayen ismi ve grubumuzun kurucusu 
rahmetli İbrahim Bodur'dur. Marmara Depremi 
sonrasında, 'Binaların yükünü nasıl hafifletebiliriz. 
Binaların bizi ilgilendiren bölümlerini hafifletmenin bir 
yolunu bulmalıyız' diyen İbrahim Bodur, bu alandaki AR-
GE çalışmalarının fitilini ateşledi."
"O dönemde iş dünyasında böyle yenilikçi bir ürüne 
yatırım yapmak, sıra dışı bir girişim olarak değerlendirilse 
de kendisi hiç yılmadı. Bu alanda dünyanın önde gelen 
İtalyan teknolojisinden de yararlandık ve Kalesinterflex'e 
göre geliştirip, özgün bir üretim teknolojisi yarattık. " 
ifadelerini kullanan Akbaş şöyle devam etti:
" 2005'de de Çan'daki tesisimizde dünyanın ilk porselen 
plaka fabrikasını kurduk. Kaleseramik'in üretim 
teknolojisi, kabiliyeti ve uzmanlığının yanı sıra İbrahim 
Bodur'un vizyonu, sezgisi, cesareti ve azminin çok önemli 
bir örneği olan Kalesinterflex'in üretimi ile Türkiye'de ve 
dünyada bir ilke imza attık. Kaleseramik çatısı altında 
ikinci Kalesinterflex fabrikamızı da 2017'de yine Çan'daki 
tesisimizde açtık. Bu yatırım ile 1 milyon metrekare olan 
yıllık üretimimizi 2 milyon metrekareye çıkardık.
Daha az enerji ile üretim, sürdürülebilir büyümemizin de 
mottosu haline geldi. Üretimimizin ilk 5 yılında 
ürünümüzü ulusal ve küresel pazarda tanıtmaya çalıştık. 
Seramiğin geleceğine yön veren devrimsel bir ürün 
olarak tanımlanan Kalesinterflex ile Çin pazarına da 
girmeyi başardık. Ateşe ve kimyasallara dayanıklı olması, 
kolay temizlenebilir ve TÜBİTAK onaylı anti-bakteriyel 
olması, kullanım açısından büyük avantajlar sağlıyor. Yine 
desen ve yüzey çeşitliliği ve desenlerin 3D ile 
desteklenebiliyor olması, antibakteriyel olması, fotoğraf 
baskısı yapılabilmesi, antigrafiti vasfı, farklı ebatlarda 
kesilebilmesi, çevre dostu ve fotokatalitik özelliklerinin 
yanı sıra renk ve doku yelpazesinin genişliğiyle de 
seramik ve mobilya/dekorasyon ve tasarım alanlarında 
gelişen tüm moda trendlerini fazlasıyla karşılıyor."

 Kalesinterflex seramikte bina yükünü 
4'te 1'e düşürdü
Akbaş, dünyanın en büyük, en ince seramiği 
Kalesinterflex sayesinde 2000'li yılların başında ortalama 
28 kilo civarında olan bir metrekare seramiğin ağırlığını, 7 
kiloya kadar düşürdüklerini ifade etti. Seramikte 
metrekare başına ağırlığı 4'te 1'e kadar düşüren 
Kalesinterflex ile, İbrahim Bodur'un bina yükünü 
hafifletme hedefine de ulaşmış olduklarını aktaran 
Akbaş, Kalesinterflex seramiğini kullanıldığı geleneksel 
alanların dışına çıkartarak, mimari tasarımlara ve inşaat 
teknolojilerine yeni bir bakış açısı kazandırdıklarını 
kaydetti.
Akbaş, "Özellikle büyük porselen plaka ebatlarının 
devreye girmesiyle, alışılagelmiş yer-duvar-cephe 
kaplamaları ve daha da ötesinde; mutfak tezgahı, mobilya, 

hatta beyaz eşya, televizyon ünitesi, duvar tablosu gibi 
daha farklı alanlarda kullanımları giderek arttı. Yapılara 
büyük bir hareket, uygulama ve yaratıcılık özgürlüğü 
sunan Kalesinterflex, bugüne kadar alışveriş merkezleri, 
ofisler, metrolar, evler ve restoranlar gibi birçok farklı 
yaşam alanında hayata değer kattı. Bunun yanı sıra 
Barcelona Metrosu, Bratislava Havalimanı, Bakü 
Olimpiyat Stadı, Leeds Stadyumu, Senegal Birleşmiş 
Milletler Binası ve Sochi Olimpiyat Köyü gibi dünyanın 
farklı ülkelerinde birçok prestijli projenin de tercihi 
Kalesinterflex oldu." yorumunu yaptı.

Sektörümüze, ülkemize, şirketimize 
katkı sağladı, değer yarattı
Akbaş, dünyadaki son 10 yıllık trendlere baktıklarında, 
seramik kökenli plakaların, alışılagelmişin dışında, farklı 
alanlardaki kullanımlarının arttığını gördüğü ve 

Kalesinterflex'in açtığı bu fırsat penceresini en iyi şekilde 
değerlendirebilmek için porselen plaka yatırımlarının 
devam ettiğini ifade etti.
Bu çerçevede 2022'de 34 milyon Euro tutarındaki bir 
yatırım ile üçüncü porselen plaka yatırımlarının temelini 
attıklarını hatırlatan Akbaş, 27 Temmuz'daki da Kale 
Grubu'nun 66. Kuruluş Yıldönümü ve Seramik Bayramı 
kutlamalarında Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih 
Kacır'ın katılımı ile yeni hattaki ilk üretimlerini 
gerçekleştirdiklerine dikkati çekti.

İhracat ve sürdürülebilirliğe katkı 
sağlıyor
Yeni hatlarındaki üretimin yüzde 70'inin ihraç pazarlarına 
yönelik olacağını aktaran Akbaş, şunları kaydetti: "Bu 
üretim hattımız, bugüne kadar geliştirilmiş yeni üretim 
teknolojilerinin hemen hemen tamamını bünyesinde 
barındırıyor. Standart üretime göre birim ürün başına 
yüzde 42 daha az karbon emisyonu salımı ile çalışıyor. 
Sıfır atık, düşük enerji kullanımı ve tam dijitalleştirme 
yoluyla üretime, sürdürülebilirliğe de katkı sağlıyor. 

Bununla birlikte, yeni dönemde global marka 
yolculuğumuzu yeni yatırımlarla daha da ileri taşımayı 
amaçlıyoruz. Endüstriyel dönüşüm planlarımızda 
porselen plaka, sürdürülebilirlik ve enerji verimliliği başta 
olmak üzere yeni yatırımlar var. 2023'te yurt içinde, 
kapasite artışı ile birlikte modernizasyon, dijitalleşme, 
enerji tasarrufları, çevre ve iş güvenliği gibi konularda; 
Çanakkale, Yozgat, Bandırma ve İstanbul'daki tesislerimiz 
için toplamda 1 milyar 282 milyon liralık yatırım yapmayı 
planlıyoruz. Şu anda da Türkiye'de başladığımız ve devam 
eden yatırımlarımızın 2023 Mart sonu itibariyle toplam 
büyüklüğü ise 600 milyon lirayı aşıyor."

 "Türkiye'nin birinci , Avrupa'nın beşinci, 
dünyanın 18'inci en büyük SKM 
üreticisiyiz"
Kaleseramik'in Cumhuriyetin 100'üncü yılında yeni 
başarılara imza atmayı hedeflediğini ifade eden Akbaş, 
yıllık toplam 56 milyon metrekare seramik kaplama 
malzemeleri, 1,14 milyon adet seramik sağlık gereçleri ve 
84 bin modül banyo mobilyası üretim kapasitesine sahip 
olduklarını ifade etti.
Ürünlerini yurt içinde 533, yurt dışında da 86 ülkedeki 164 
satış noktası ile müşterilerimize ulaştırdıklarını aktaran 
Akbaş, "2022 Ceramic World Review Raporuna göre, 56 
milyon metrekare üretim kapasitesi ile Türkiye'nin birinci, 
Avrupa'nın beşinci, dünyanın 18'inci en büyük seramik 
kaplama malzemesi üreticisi konumunda bulunuyoruz. İç 
pazardaki eğilimleri ve pazar payını araştıran bağımsız 
araştırma şirketi GFK'nın 2023 ilk çeyrek verilerine göre 
de Türkiye'deki karo pazarında yüzde 22,6'lık pay ile 
pazar lideriyiz." değerlendirmelerinde bulundu.
Akbaş, toplamda 4 bin 500'den fazla ürün çeşitliliğine 
sahip olan şirketlerinin bünyesinde, Çanakkale Seramik 
ve Kalebodur'un yanı sıra Kalesinterflex, Kale Banyo, 
Edilcuoghi Edilgres ve T-One gibi prestijli ve güçlü 
markalarının bulunduğunu kaydetti.
Akbaş sözlerini şöyle tamamladı: "Son olarak sektörde ilk 
kez AR-Artırılmış Gerçeklik teknolojisi ile ürünleri canlı 
deneyimleme fırsatı sunan Türkiye'nin ilk banyo ve 
mekan tasarım sitesi Kale Core uygulamamızı hayata 
geçirdik. Yaptığımız yatırımlar ve güçlendirdiğimiz üretim 
teknolojimiz sayesinde 2023'e güçlü bir giriş yaptık.
2023 Mart sonu itibari ile son bir yıllık net dönem karımızı, 
bir önceki döneme göre yüzde 333 oranında artırarak, 1 
milyar 474 milyon liraya, net satışlarımızı da yüzde 98'lik 
bir artışla 6 milyar 645 milyon liraya çıkardık. 
Satışlarımızın yüzde 30'u ise yurt dışı satışlarımızdan 
geldi ve bu dönemdeki ihracatımızın toplamı da 2 milyar 
18 milyon lira oldu.”

Kaleseramik, Kalesinterflex Porselen Plaka Üretim Hattı'nı hizmete açtı


